
Zápis z komise pro Miškovice 

Datum: 23.1.2024 

Předseda: Martin Slavík 

Zapisovatel: Jindřiška Bartůšková 

Začátek: 18:10 

Konec: 18:55 

Agenda: 

1) Informace z radnice 

2) Návrh na zlepšení  

3) Žádost z MČ 

 

Přítomní členové: Martin Slavík, Pavel Drlík, Aleš Navrátil, Václav Kolář, Jindřiška Vokáčová, 

Jan Hájek, Hana Zeinerová 

Omluvení členové: Michal Motyčka 

Host: Soňa Černá 

1) Soňa Černá informuje o informacích z radnice: 

 Bude se schvalovat rozpočet, který bude menší, než se očekávalo 

 Radar pro měření rychlosti bude a jen se čeká na schválení odboru 

bezpečnosti. Radar bude ukazovat pouze rychlost, ten který by ukazoval i SPZ 

byl zbytečně drahý 

 Rada se bude zabývat i možností instalace zpomalovacích ostrůvků, aby došlo 

ke zpomalení řidičů před vjezdem do Miškovic 

 Bude realizován přechod pro chodce na komunikace Všetatská 

 U Miškovického lesoparku by se měl vybudovat zvýšený přechod pro chodce 

podobný tomu, který je nyní u školky 

 Do konce ledna bude dodělána vizualizace staré hasičské zbrojnice 

 Vytvoření studie na úpravu zeleně v okolí školky, tak aby navazovala  

na úpravy v projektu „Na Kačence 2“ a Soňa řeší možnost revitalizace pumpy. 

 Projekt „Na Kačence 2“ se začne soutěžit na jaře 

 

2) Návrhy komise: 

 Studie/projekt na revitalizaci záhonu na Všetatské 

 Osvětleni přechodu „U vlečky“ 

 

3) Pan Rezek oslovil úředníky MČ, že by chtěl umístit budku na plyn do chodníku. 

MČ požádala komisi o stanovisko: 

 Komise pro Miškovice nevidí důvod souhlasu s požadavkem pana Rezka  

na věcné břemeno MČ na umístění HUP do chodníku. 


